

Bestyrelsesmøde 18. juni 2025.

Hos Thomas

Tilstede: Henrik, Thomas, Jonathan, Kasper, Per, Katrine, Dennis, Emil Nørbjerg (gæst), Jan, Annette (referent)

Referat

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.

Godkendt.

2. Introduktion til kommunens on-line booking system / Emil Nørbjerg

Foreningsansvarlige bliver formand, kasserer og Emil Nørbjerg, systemansvarlig og en lokalebooker (Emil Nørbjerg)

3. Opfølgning på actions:

- a. Oplæg til indkøb af klubbetøj til juniorer og træner /Kasper

Er indkøbt.

Kasper arrangerer at der bliver taget et gruppebillede af hele juniorholdet med de nye klub T-shirts.

- b. Klubbesøg, Slangerup/Jan

Planlægning er i gang

- c. Workshop om klatreskader /Kasper

Afholdes 25. juni – er slået op på FB og hjemmesiden

- d. Amager Bakke – opdatering siden sidst /Katrine

DBKK er gået i gang med at udarbejde et oplæg til kontrakter til de klubber, der indgår i samarbejdet om bakken. DBKK hæfter for en kontrakt på 5 år ad gangen. De øvrige klubber hæfter for et år ad gangen. Der er nedsat et sikkerhedsudvalg, der skal lave en risikoanalyse til forebyggelse af potentielle fremtidige ulykker. Der skal laves en indgangsport, en sikkerhedsvideo, og regler om adgangskrav (kursusbevis i multipitch). Punktet følges op på de kommende bestyrelsesmøder. Da PLØKS er med i samarbejdet, får PLØKS medlemmer gratis adgang.

- e. Bestyrelsesforsikring / Dennis

Formand og kasserer træffer beslutning på baggrund af det af Dennis fremsendte materiale.

4. Status på juniorhold og børnehold

- a. Juniorhold /Jonathan

Sune er stoppet som træner.

Der er kommet to nye trænere: Mark og Aleksander (løst tilknyttet), herudover er Michael og Espen stadig trænere, og Kasper er også tilknyttet. Kasper og Annette tager en dialog med trænerteamet om hvem der fremover skal varetage rollen som kontakt- og administrativ person for holdet.

Der bliver fremover lidt færre klippeture.

Der er ca. 22 juniorer.

Der blev holdt sommerafslutning med grill og sodavand for en uge siden.

- b. Børnehold / Annette
Kristoffer er nu den, der svarer mails.

Der afholdes et info-/aftalemøde/FUS med samtlige børne- og juniortrænere efter sommerferien, der sikrer klare rammer for holdene.

5. Status på væg /Jan, Per

Thomas tager kontakt til UNI-sport mhp. at PLØKS får tilsendt rapporter fra årlige eftersyn.

- a. Indendørsvæggen
Indendørsvæggen er godkendt af FORCE og der udestår nu politigodkendelse og forsikringsforhold. Det er nu kommunens ansvar at sikre det.
- b. Udendørs væg

6. Frivillighedsuddannelse. /Per Pløks ansøger ikke.

7. Ændring til ordensreglementet fra sikkerhedsudvalget /Dennis Punkt 7 er vedtaget.

Sikkerhedsudvalget vil gerne (efter debat med det samlede instruktørkorps og lang tids overvejelse) have lavet en ændring i vores "ordensreglement" og indstiller derfor til bestyrelsens godkendelse at nedenstående erstatter nuværende stk. 9:

9. Særligt om børn under 15 år

Dansk klatreforbunds kursusnormer definere at minimumsalderen for at få udstedet et kursusbevis er 15 år.

Derfor gælder der nedenstående særlige regler for børn under 15 år i klatrehallen.

Der kan dispenseres for disse regler, for børn der er tilmeldt vores forskellige børne- og juniorhold. Dette sker efter skriftlig aftale mellem forældre, trænerne og sikkerhedsudvalget. Disse børn skal bære et særligt "juniorsikringskort" når de klatrer i klubbens normale åbningstid.

1. *Børn under 15 år må ikke føre ruter, med mindre de sikres af deres egne forældre.*
2. *Børn under 15 år må ikke sikre andre.*
3. *PLØKS anbefaler at børn som udgangspunkt bruger helkropsseler så længe de kan passe dem.*
4. *Klatrehallen er ikke et sted for leg, boldspil eller andet, der kan bringe sikkerheden for dem, der klatrer i fare.*

8. Lokaler – opbevaring og vask. Herunder ny vaskemaskine. /Dennis
PLØKS har fået et lokale mere, nemlig rummet til højre, lige når man er kommet ind af 'Yderdøren' og ned ad trapperne. Vi vil tømme lokalet og bygge reoler til opbevaring af greb m,m. Der indkøbes reoler. Efterfølgende indledes en proces med et beslutningsoplæg til bestyrelsesbeslutning til afklaring af, om og evt. hvilken vaskemaskine/vaskeanlæg, vi skal anskaffe. Dennis forestår dette arbejde i samarbejde med ruteudvalget.
9. Gensidig orientering
 - a. Oplæg til lead cup /Kasper, Vitus – udsættes til næste møde.
10. Ad hoc
 - 10 a) Grebskontoen udvides, og der købes flere nye greb.
 - 10 b) Thomas og Dennis taler med Astrid og Iben om hvordan den fremtidige planlægning og afvikling af kurser i klubben kan finde sted på en mere hensigtsmæssig måde end i dag. Det tilstræbes at bestyrelsen får udarbejdet en politik/nogle retningslinjer for området.

Orienteringspunkter:
Der afholdes PLØKS-Closed i efteråret.
Efter sommerferien oprettes 'Barselsklatring' mandag formiddag v/ Jonas
D. 12. november afholdes en klubaften med emnet 'Faldskærmsudspring'
11. Næste møde
Mandag d. 18. august kl. 18 hos Henrik
Solhøjvej 60 2640 Hedehusene